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Vragen van het lid Van Toorenburg (CDA) aan de Minister van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Afvalboete blijft bij gemeenten» 
(ingezonden 25 februari 2014). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht «Afvalboete blijft bij gemeenten»?1 

Vraag 2
Is het waar, dat een aantal gemeenten in Noord-Brabant een boete boven het 
hoofd hangt, omdat zij hun volumeplicht tegenover afvalverwerkingsbedrijf 
Attero niet nakomen? 

Vraag 3
Is het waar, dat gemeenten hun volumeplicht niet kunnen nakomen, omdat 
burgers trouw hun afval scheiden? 

Vraag 4
Waarom heeft Attero tot nu toe geen boetes opgelegd? 

Vraag 5
Welke rol speelt de provincie Noord-Brabant in de naleving van de contracten 
tussen Attero en de gemeenten? 

Vraag 6
Deelt u de mening, dat het algemeen belang niet is gediend met het 
ontmoedigen van afvalscheiding?

1 Brabants Dagblad, 22 februari 2014
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